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Onde 
s 

rp : i t e . Ambaeeadeur op g .im.i iq7S / C ^ 

S i r John Barnes werd op 9 j u n i op s i j n verzoek door 
mij ontvangen. Te Ambassadeur wilde dese eerste werk
dag nadat het positieve resultaat van het referendum 
was bekend geworden n i e t voorbij laten $aan zonder de 
Britse dank u i t te spreken voor a l onze inspanningen en 
medewerking. Inmiddels had een debat i n de Commons plaats
gevonden t dat ook goed was verlopen, desgevraagd deelde 
de Ambassadeur mede dat « T Wileon zich persoonlijk 
p o s i t i e f had uitgelaten over een spoedige deelname van 
Labeur aan de werkzaahmeden van het Europees Parlement, 
en ook van de Britse vakverenigingen aan het werk van 
het Iconomisch en Sociaal Comité. De beslissingen moesten 
door betrokkenen z e l f genomen worden. Minister Wedgwood 
Berm had medegedeeld nu contacten met z i j n Europese 
collega's te w i l l e n leggen, en S p i n e l l i , het l i d van de 
Europese Commissie dat o.m. zich bezighoudt met i n d u s t r i e 
beleid, had een uitnodiging aanvaard om op 12 j u n i voor 
besprekingen met Benn naar Londen te komen. 
Mijn reactie was "then we can s t a r t i n earnest". In de 
komende ^aren was meer voortgang en verdere i n t e g r a t i e 
i n Europa nodig. Wij hadden i n d e r t i j d hard gevochten 
voor de Britse toetreding en bijgedragen t o t het succes 
van de heronderhandelingen, ook wanneer zulks tegen onze 
directe Tederlandse belangen inging. Over het d u i d e l i j k 
positieve resultaat van het referendum, ook i n ,tf-Ierland, 
Schotland en Wales, waren w i j dan ook bijzonder verheugd. 
I e Britse onzekerheid over het lidmaatschap en de heronder
handeling was naar mijn mening een hoofdoorzaak geweest 
voor de s t i l s t a n d en de impasse i n Europa. Wij hopen nu 
op Britse medewerking om u i t de moeilijkheden te komen. 
Ik realiseerde mij de mo e i l i j k e economische s i t u a t i e i n 
het V . K . &aar w i j moeten nu a l l e n gezamenlijk zoeken naar 
gemeenschappelijke oplossingen voor gemeenschappelijke 
problemen. 
Om te beginnen had i k nu goede hoop op p o s i t i e f nieuws i n 
zake de Britse medewerking aan de samenstelling van het 
europees Parlement. w i j hechten daar veel waarde aan. 
Verder waren er gebieden zoals het energiebeleid en het 
sociaal beleid waar nu voortgang nodig i s . Le ontwikkeling 
naar de economische en monetaire unie (E.M.U.) dient weer 
icAn**^ t e k o a e n l hoewel zo'n unie n i e t r e a l i s t i s c h i s per 
igoO, e f ssèffs I j j Q s • Zo fn voortgang was ook i n efeppes denk-
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S i r Michael vreesde m o e ilijkheden "about federalism" en 
vroeg naar onze mening over het Rapport Spierenburg, dat 
h i j a l s " p r e t t y a c t i v i s t " kenschetste. M i j n r e a c t i e was 
dat de Nederlandse Regering w e l l i c h t i n j u l i z i c h u i t zal 
spreken over dat Rapport. 

Tiaar m i j n eigen mening z u l l e n we nu e e r s t ^ g e z a m e n l i j k de 
impasse en s t a g n a t i e i n Europa moeten overwinnen. Na «en 
periode van c o n s o l i d a t i e d i e n t de i n t e g r a t i e weer op gang 
te komen. " I n a l l frankness" hoopte i k , dat het V.K. n i e t 
de r o l van het F r a n k r i j k van de Gaulle zou overnemen met 
een voortdurende terughoudendheid b i j v o o r s t e l l e n naar 
nieuwe o n t w i k k e l i n g e n . Het VJU kan een grote en actieve 
r o l spelen i n Europa, en i k hoopte zeer dat zulks u i t e i n d e 
l i j k de B r i t s e houding zou kunnen z i j n . Tal van B r i t s e 
ideeën zouden dan kunnen worden g e r e a l i s e e r d en van mi j n 
steun was het V.K. verzekerd* 

Desgevraagd noemde i k a l s mogelijke voorbeelden het streven 
naar een opener en meer genereuze E.G. houding t.o.v. de 
derde wereld en e v t . de grondstoffenproblemntiek. Het V.K. 
kon op basis van eigen t r a d i t i e s ook helpen het Europees 
Parlement meer e f f e c t i e f t e doen werken en zo de democratische 
basis voor ons werk v e r s t aken. I n het algemeen kan de 
n e u t r a l e E.G. s t r u c t u u r worden g e b r u i k t en opgevuld om een 
p r o g r e s s i e f s o c i a a l b e l e i d t e verwezenlijken en dat moeten 
we gezamenlijk proberen i n c l . de vroegere B r i t s e a n t i -
marketeers • 
Het rapport Spierenburg was overigens voor m i j qua doel
s t e l l i n g e n acceptabel, hoewel over de t a c t i e k v e r s c h i l van 
mening m o g e l i j k was. Voor het huidige ogenblik echter hoopte 
i k na het referendums 

1. op c o n s o l i d a t i e van hetgeen i n de E.G. bestaak en aan 
een proces van d e s i n t e g r a t i e onderhevig i s ; 

2. op pragmatische nieuwe voortgang en n i e t BlechtB 
mainxenance"{ 

3. op h e r v a t t i n g van het i n t e g r a t i e p r o c e s en nieuw b e l e i d . 

Daarna zouden w i j verder z i e n . 
Tenslotte vermeldenswaard, dat S i r John met Londen * l B 

nieuwe mogelijke datum voor een bezoek van MP en m i j z e l f 
aan Londen z a l nagaan of d i t op 14 j u l i kan worden gebreoht. 
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